
Institutt for filosofi, idé- og kunsthistorie og klassiske språk 
Det humanistiske fakultet 
 

 

 

Referat programrådsmøte kunsthistorie 
 

Tid: 21. juni 2016, kl. 15.15-17.00   

Sted: Møterom 452 GM 

 

Tilstede: Bente Larsen (programrådsleder), Lena Liepe, Eirik Finne (TA-representant), 

Kjetil Fallan, Anny Fremmerlid, Espen Johnsen, Brigitte Stolpmann, Nathalie Espelund 

(studentrepresentant) og Linn Thorsen (sekretær) 

 

Sak 1/16 Godkjenning av referat fra siste programrådsmøte,   

07.12.2015. 

Merknad til sak 4/15 Antall plasser masteropptak: Søknad om reduksjon av 

antall plasser på masterprogrammet er utsatt inntil videre. Bakgrunn for 

dette er at det anses som fornuftig å se an årets masteropptak og eventuell 

mulighet for en ekstra studieretning på master.  

Merknad til sak 5/15 Bruk av masterstudenter i undervisning på 

bachelornivå: Pilotprosjektet ble stoppet av ledelsen. 

Ellers ingen bemerkninger. 

 

Sak 2/16 Studiekvalitetsrapporten 2015 

Bente Larsen orienterte om at fakultetet signaliserer at faget i større grad skal 

forplikte seg til å sette opp emner som gir arbeidslivsrelevans.  

Ellers ingen bemerkninger. 

  

 

Diskusjonssaker: 

 

Sak 3/16 Endring av anbefalt utdanningsplan   

bachelorprogrammet 

:Endring av 1000-emner 

Sak 3/16 og sak 4/16 ble diskutert samtidig.  

Bente Larsen orienterte. Brigitte Stoplmann orienterte.  

Eirik Finne opplyste om at det var lite behov for konteeksamen da det er 

svært få stryk og trekk under eksamen på 1000-emnene. Konteeksamen må 

også avklares med eksamenskontoret på fakultetet.  

De ulike forslagene utformet av Brigitte ble diskutert.  
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Det ble foreslått at alle 1000-emner må være bestått innen tredje semester. 

Studentene kan ta de foreslåtte 1000-emnene i Brigittes forslag i en annen 

rekkefølge enn kronologisk om det er hensiktsmessig for den enkelte student. 

Det ble bemerket at det å ta emnene i en annen rekkefølge enn kronologisk 

(anbefalt) vil kunne svekke kullfølelsen. 

 

 

Vedtakssaker:  

 

Sak 4/16 Endring av anbefalt utdanningsplan  

bachelorprogrammet 

:Flytting av exphil og exfac  

Sak 3/16 og sak 4/16 ble diskutert samtidig. 

Bente Larsen orienterte. Brigitte Stoplmann orienterte.  

Eirik Finne opplyste om at det var lite behov for konteeksamen da det er 

svært få stryk og trekk under eksamen på 1000-emnene. Konteeksamen må 

også avklares med eksamenskontoret på fakultetet.  

De ulike forslagene utformet av Brigitte ble diskutert.  

Det ble foreslått at alle 1000-emner må være bestått innen tredje semester. 

Studentene kan ta de foreslåtte 1000-emnene i Brigittes forslag i en annen 

rekkefølge enn kronologisk om det er hensiktsmessig for den enkelte student. 

Det ble bemerket at det å ta emnene i en annen rekkefølge enn kronologisk 

(anbefalt) vil kunne svekke kullfølelsen. 

Vedtak: Brigitte utformer et nytt forslag til anbefalt studieløp som legges 

frem til diskusjon i lærermøte høstsemesteret 2016 

 

Sak 5/16 Ekskursjonsemne tilknyttet satsning på modernisme. 

Bente Larsen orienterte. Det ble foreslått å opprette egen emnekode for 

ekskursjonsemnet. Det ble også foreslått å flytte KUN4085 Kunsthistorisk 

ekskursjonsemne til vårsemesteret slik at det nye ekskursjonsemnet og 

KUN4085 konkurrerer. 

Vedtak: Emneansvarlige for nytt ekskursjonsemne søker om å få opprette 

emnet og det blir anbefalt til masterstudenter i første semester.  

 

 

Sak 6/16 Eventuelt 

Ingen saker. 


